
w w w . F D N . I R

یک اظهارنظر جنجالی از اســـماعیل خلیل زاده، رئیس هیات 

مدیره باشگاه استقلال در برنامه تلویزیونی فوتبال برتر کافی 

بود تا دوباره بحث انتقال بازیکن بین سرخابی ها داغ شود البته 

که موضوع اصلی برنامه به جدال و مناقشـــه بین خلیل زاده و 

سعادتمند اختصاص پیدا کرده و اظهارنظر رئیس هیات مدیره 

آبی ها درخصوص توافقش با مدیرعامل پرســـپولیس در وهله 

بعدی مورد توجه رســـانه ها قرار گرفت اما طی روزهای بعد این 

اتفاق و اظهارنظر به مناقشه اصلی دو باشگاه در رسانه ها تبدیل 

شد و باشگاه پرسپولیس با انتشار بیانیه ای این توافق را از ریشه و 

اساس تکذیب کرد و در ادامه نیز یکی دو پرسپولیسی دیگر مثل 

مدیر اجرایی و یکی از مربیان این تیم با اتهام به اســـتقلالی ها 

این اتفاق را از بیخ منکر شـــدند تا دوباره این موضوع به سوژه 

اصلی روز رسانه ها تبدیل شده و بسیاری از اهالی رسانه به آن 

پرداخته و پیگیر ماجرا شوند.

 استارت با انتقال نادری

همه چیز از جذب محمد نادری توسط باشگاه استقلال آغاز شد 

اگرچه در همان زمان در »فرهیختگان« نوشتیم استقلالی ها با 

رســـانه ای کردن زودهنگام توافق با نادری و جذب این بازیکن 

به نوعی وزارت ورزش را در عمل انجام شده قرار دادند اما چند روز 

بعد و با اخباری که از وزارت ورزش به بیرون درز پیدا کرد مشخص 

شد که واقعا چنین اتفاقی بوده و وزارت نشینان به نوعی از عواقب 

جذب نادری توسط باشگاه استقلال هراس پیدا کرده و نگران آن 

شدند تا پرسپولیسی ها برای جبران و تلافی گزینه های استقلالی 

را مدنظر قرار دهند این درحالی است که به ادعای برخی رسانه ها 

بعد از جذب نادری توســـط اســـتقلال، محمد دانشگر توسط 

یحیی گل محمدی مورد توجه قرار گرفت و از سوی دیگر سیامک 

نعمتی نیز بعد از عدم توافق با رســـول پناه یک مشتری مطرح به 

نام استقلال پیدا کرد و در نهایت نیز شاهین طاهرخانی که مورد 

توجه کادر فنی آبی پوشان قرار نگرفت به گزینه پرسپولیس و یحیی 

گل محمدی برای سرخپوش شدن تبدیل شد. انتقال هایی که 

البته هیچ کدام نهایی نشدند تا بحث توافق برای عدم جابه جایی 

بازیکن بین دو باشگاه جدی تر از قبل شود. 

 توافق بود یا نبود؟ 

تکذیبیـه باشـگاه پرسـپولیس در صبـح روز سه شـنبه ابتـدا 

انگشـت اتهام را به سـمت خلیل زاده برد و این سـوال را مطرح 

کرد که چرا دوشنبه شب او حقیقت را نگفت. در بخشی از این 

بیانیـه آمـده اسـت: »آقـای اسـماعیل خلیـل زاده رئیـس هیات 

مدیـره باشـگاه اسـتقلال در برنامـه فوتبـال برتر در مـورد توافق 

استقلال و پرسپولیس برای ممنوعیت جذب بازیکن از لیست 

تیـم مقابـل اظهاراتـی انجام داد. در واقع این پیشـنهاد ابتدا از 

سـوی مدیران اسـتقلال مطرح شـد اما مدیرعامل پرسـپولیس 

اعـلام کـرد هیچ محدودیتی برای جذب بازیکن ندارد. باشـگاه 

پرسـپولیس طبـق سیاسـت و خواسـته های کادرفنـی خـود، 

می توانـد بازیکنـان مـورد تاییـد سـرمربی تیـم را جـذب کنـد. 

پرسـپولیس قدرتمندتریـن تیـم سـال های اخیـر فوتبـال ایران 

و قهرمـان چهـار فصـل پیاپـی لیگ برتر و همچنین فینالیسـت 

دو دوره لیـگ قهرمانان آسیاسـت.«

در ادامـه نیـز ابراهیـم شـکوری مدیـر جـوان پرسپولیسـی ها به 

ایـن موضـوع پرداختـه و اعـلام کـرد اگـر کادرفنـی بـه بازیکنی 

نیـاز داشـته باشـد قطعا سـعی می کننـد با تمام تـوان به دنبال 

آن برونـد و هیـچ تفاهمنامـه یـا توافقنامه ای با هیچ باشـگاهی 

نداشـته اند کـه بخواهنـد بازیکنـی را جـذب کنند یـا نکنند. 

این درحالی است که دقیقا و در همان سه شنبه شب سمیعی 

مدیرعامل پرسـپولیس درحالی که اقدام به ترک باشـگاه کرده 

بـود، در پاسـخ بـه یکـی از خبرنـگاران که از وی سـوال می کند 

آیـا واقعـا دو تیـم حـق انتقـال بازیکن با یکدیگـر را دارند یا خیر 

پاسـخ منفـی داد، تـا بـه ایـن ترتیـب در همـان سه شـنبه شـب 

حقانیـت خلیـل زاده درخصـوص اظهارنظـرش دربـاره توافق بر 

سـر عدم انتقال سـرخابی ها ثابت شـود. 

البتـه طبـق شـنیده ها گویا ایـن توافق به صورت شـفاهی بوده 

و هرگـز مکتـوب نشـده اسـت اما پـای وزارت ورزش نیز در میان 

بـوده و بـه نظـر می رسـد بـا درخواسـت مسـتقیم وزارت و بعد از 

اینکه نادری اسـتقلالی شـد بحث منتفی شـدن انتقال سـایر 

بازیکنـان از دو تیـم بـه یکدیگر مطرح شـد.

نقض توافق

ابراهیـم شـکوری کـه سه شـنبه بـا رادیـو ورزش مصاحبـه کرده 

بـود یـک بـار دیگـر با تکذیـب چنیـن توافقنامه ای گفـت: »اگر 

چنیـن تفاهمنامـه ای وجـود دارد، از هرکـدام از باشـگاه های 

لیـگ برتـری یـا لیـگ یکـی خواهـش می کنـم حتمـا منتشـر 

کننـد. مـا از آن اسـتقبال می کنیـم. اصـلًا دوسـت نداریـم در 

رابطـه بـا تیم هـای دیگـر صحبـت کنیـم. تیـم مـا خـدا را شـکر 

کمتـر از یـک مـاه دیگـر در فینـال آسـیا اسـت. مـن از همـه 

هـواداران می  خواهـم کمـک کننـد.« 

بـه ایـن ترتیـب شـکوری در ناگفته هایـش ایـن چنیـن عنـوان 

کـرده کـه حداقـل باشـگاه پرسـپولیس در ماجـرای فـوق ضـرر 

نکـرده و مشـکلی بـرای ایـن تیـم پیـش نخواهـد آمد. سـمیعی 

هـم علاقـه ای بـه صحبـت در ایـن باره نداشـت و منابـع خبری 

باشـگاه هم تاکید دارند که نه صحبت از خرید دانشـگر مطرح 

بـوده و نـه قـرار بـوده نعمتـی بـه اسـتقلال بـرود. بـا ایـن حـال 

عبدیـان عضـو هیـات مدیره باشـگاه اسـتقلال در گفت وگویی 

کوتـاه بـا »فرهیختـگان« بـا تاییـد دوبـاره توافـق دو باشـگاه بـر 

سـر عدم انتقـال بازیکنـان از یکدیگـر پاسـخی کوتـاه داد و 

گفـت: »زمـان مشـخص می کنـد چـه کسـی و کدام تیـم از این 

جریانـات اخیـر ضـرر کرد!«

حـال اینکـه در ایـن بیـن کدام یک از دو تیم سـود برده و یا ضرر 

کرده اند سوالی است که این روزها در فضای مجازی و در بین 

هـواداران مطـرح شـده و نکتـه قابـل توجه اینکه اسـتقلالی ها 

تـا عصـر دیـروز خود را برنـده این جریانات می دانسـتند چراکه 

حداقـل از ایـن بـازار محمـد نـادری جذب اسـتقلال شـده و از 

ایـن باشـگاه بـه پرسـپولیس بازیکنی نرسـیده بود امـا با حضور 

شـبانه طاهرخانـی در باشـگاه پرسـپولیس کمی اوضـاع تغییر 

کرد و این بحث مطرح شـد که فشـارهای از پایین باعث نقض 

دسـتور از بالا شـده است!

ورزش
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فرهیختگان گزارش می دهد؛ پرسپولیس برخلاف دستور با طاهرخانی وارد گفت وگوی مجدد شد

غلبه فشار از پایین بر دستور از بالا!
عبدیان: زمان ثابت می کند چه کسی از این جریانات ضرر کرد

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

فرهیختـگان تیـم فوتبـال اسـتقلال بعـد از برکناری 

احمـد سـعادتمند حـدود یـک مـاه بیشـتر اسـت کـه 

بـا سرپرسـتی احمـد مـددی اداره می شـود و هنـوز 

خبری از مدیرعامل نیست. اگرچه چند روز پیش در 

»فرهیختـگان« بـه نقل از یکی از اعضای هیات مدیره 

باشـگاه اسـتقلال اعلام کردیم که سـه نفر به عنوان 

گزینه هـای مدیرعاملـی ایـن باشـگاه بـه وزارتخانـه 

معرفـی شـده اند تـا هر چـه سـریع تر در این خصوص 

تصمیم گیری شـود اما دوشـنبه شـب نیز اسـماعیل 

خلیـل زاده رئیـس هیات مدیـره باشـگاه اسـتقلال در 

یـک برنامـه تلویزیونـی صراحتـا از ایـن موضـوع پرده 

برداشـت و اعـلام کـرد گزینه هـای هیات مدیـره را بـه 

وزارت ورزش معرفـی کرده انـد و حداکثـر تـا ۱۵ روز 

آینـده مدیـر عامـل اسـتقلال مشـخص خواهـد شـد 

امـا اینکـه چـرا و چطـور وزارت ورزش در یـک امـری 

که تقریبا در تاریخ اداره باشـگاه اسـتقلال بی سـابقه 

اسـت انتخاب مدیرعامل این باشـگاه را به مسـئولان 

و اعضـای هیات مدیـره سـپرده یـک پرسـش بـزرگ 

اسـت کـه در گـزارش زیر قصـد داریم بـه این موضوع 

بپردازیم. با این توضیح که تقریبا گزینه وزارت ورزش 

برای مدیرعاملی اسـتقلال مشـخص شـده اسـت اما 

اعتراضـات و تحـولات اخیـر ایـن باشـگاه باعث شـده 

تـا وزارت ورزش تغییـر رونـد داده و ایـن موضـوع را در 

ظاهـر بـه هیات مدیـره آبی پوشـان بسـپارد.

 وزارت گزینه دارد اما ...

معـاون دانشـجویی دانشـگاه آزاد اسـلامی، معـاون 

شـرکت شسـتا یعنی یکی از بزرگ ترین شـرکت های 

دولتـی و از سـوی دیگـر باجنـاق بـرادر رئیس جمهـور 

یعنـی فـردی بـه نـام سـعید کاردار ایـن روزهـا صدای 

پـای مدیرعامـل شـدنش بـرای اسـتقلال بیشـتر از 

هـر فـرد دیگـری به گـوش می رسـد. ایـن درحالـی 

اسـت کـه تـا چنـدی پیـش از فـردی بـه نـام درویـش 

کـه تنهـا سـابقه فوتبالـی او حضـور در هیات مدیـره 

ملـوان بـود از سـوی اعضـای هیات مدیـره بـه عنـوان 

گزینـه مدیرعاملـی اسـتقلال نـام بـرده شـد اما طبق 

شـنیده های »فرهیختـگان« از اعضـای هیات مدیـره 

استقلال در میان سه نفر نهایی معرفی شده از سوی 

اعضـای هیات مدیـره بـه وزارت ورزش نـه نـام کاردار 

وجـود دارد و نـه درویـش و همان طور که نوشـتیم یک 

عضـو اقتصـادی و دو مدیـر فوتبالـی کـه یکـی از آنهـا 

سـابقه مدیریت اجرایی در اسـتقلال را دارد به وزارت 

ورزش بـرای مدیرعاملـی اسـتقلال معرفـی شـده اند.

بـا ایـن حـال بـه جـز کاردار، وزارت ورزش گزینه های 

دیگری هم دارد اما مدیران این وزارتخانه در سکوت 

خبـری صلاحیـت آنهـا را پیگیـری کرده انـد. بـا ایـن 

وجـود بعـد از اینکـه وزارت بـه باشـگاه اسـتقلال 

بـرای انتخـاب مدیرعامـل اختیارتـام داد گزینه های 

وزارتخانه به طور طبیعی منتفی خواهند شـد و حالا 

بایـد منتظـر اتفاقـات بعـدی ماند.

 چرا توپ در زمین استقلال افتاد؟

در سـال های اخیـر مدیرانـی کـه بـرای باشـگاه 

اسـتقلال)همانند باشـگاه رقیـب( انتخاب شـده اند 

عملکرد قابل دفاعی نداشـته اند و به اندازه کافی هم 

درباره انتخاب های بد وزارت ورزش برای اسـتقلال و 

پرسـپولیس موضع گیری شـده است. حالا و درحالی 

کـه حـدود 7، 8 مـاه تـا پایـان دولـت حسـن روحانـی 

باقی مانـده بـه نظـر می رسـد وزارت ورزش در ایـن 

خصـوص تغییـر رویـه داده و انتخـاب مدیرعامـل 

اسـتقلال را بـه اعضـای هیات مدیـره آن واگذار کرده 

اسـت تا از عواقب یک انتخاب بد دیگر خلاص شـود 

و با اقدام خود قصد دارد تا در نهایت توپ را در زمین 

مدیران اسـتقلال بیندازد تا اگر مدیرعامل بعدی نیز 

فردی فاقد صلاحیت برای مدیریت باشگاه استقلال 

باشـد وزارتخانه از این انتخاب خود را کنار کشـیده و 

اعضـای هیات مدیره را مسـئول انتخـاب خود بداند. 

بـا ایـن حـال دو نکتـه باعـث می شـود تـا همچنـان 

تبعـات انتخـاب مدیرعامـل بعـدی اسـتقلال نیـز بـر 

گـردن وزارت ورزش باشـد.

 چرخه باطل در تصمیم جدید وزارت

تمامی احکام اعضای باشـگاه اسـتقلال توسـط وزیر 

ورزش و بعد از انتخاب وزارت به آنها داده شـده اسـت 

و این طـور نیسـت کـه اعضـای هیات مدیـره فعلـی 

باشـگاه اسـتقلال بـه طـور مثـال توسـط یـک مجمع 

خصوصی یا هواداران انتخاب شـده باشـند و همین 

موضـوع باعـث می شـود تا همین الان هـم افراد مورد 

حمایـت و مـورد وثـوق وزارت ورزش در هیات مدیـره 

اسـتقلال حضـور داشـته باشـند و طبعـا ایـن نفـرات 

بـدون هماهنگـی بـا وزیـر و وزارت ورزش اقدامـی را 

انجـام نمی دهنـد. از سـوی دیگـر وقتـی کـه وزارت 

ورزش ایـن مأموریـت را بـه اسـتقلالی ها می دهـد 

تـا چنـد گزینـه را بـه آنهـا معرفـی کـرده و در نهایـت 

وزارت ورزش از بیـن گزینه هـای موجـود یـک نفـر را 

بـه عنـوان مدیرعامـل اسـتقلال انتخـاب کنـد یعنی 

بـاز هـم مسـئول عواقـب ایـن انتخـاب وزارت ورزش 

خواهـد بـود کـه از بین چند گزینه یک گزینه نهایی را 

انتخـاب و معرفـی خواهد کرد تا چرخه باطل انتخاب 

مدیـران ناکارآمـد و کار نابلـد بـه ایـن ترتیب همچنان 

در اسـتقلال توسـط وزارت ورزش ادامه داشته باشد.

 انتخاب مدیر جدید تا هفته آینده؟

هـر چـه کـه هسـت عـزم مسـئولان وزارت ورزش و 

هیات مدیـره اسـتقلال بـرای انتخـاب مدیـر جدیـد 

کامـلا جـدی اسـت و اخبـار رسـیده حاکـی از آن 

اسـت کـه بـه زودی مدیرعامـل جدیـد بـرای باشـگاه 

منابـع  برخـی  شـد.  خواهـد  انتخـاب  اسـتقلال 

می گوینـد نهایتـا تـا هفتـه آینده مدیـر جدید معرفی 

می شـود تا بخشـی از حواشـی باشگاه که به اعتراض 

هواداران و پیشکسـوتان به اداره باشـگاه با سرپرست 

و همین طـور اختلاف نظـر جـدی بیـن سرپرسـت 

فعلـی باشـگاه بـا اعضـای هیات مدیره ارتبـاط دارد، 

از بیـن بـرود.

اگر بخواهم از روند انتخاب مدیران عامل ادوار استقلال در این چند سال 

اخیر صحبت کنم، ابتدا باید به این نکته اشـــاره کنم که حلقه مفقوده ما 

در فوتبال کشور استانداردســـازی است. ما در باشگاه های بین المللی 

یک اســـتاندارد داریم که در تجارت قابل قبول است و فیفا هم آن را قبول 

دارد، این درحالی اســـت که ما باشـــگاه را به عنوان یک بنگاه اقتصادی 

قبول داریـــم و هر بنگاه اقتصادی از یک رکن اولیه شـــکل می گیرد که 

اعضای مجمع آن را تشـــکیل داده و هدایـــت می کنند که می توانند از 

ســـرمایه داران یا متخصصان باشند و بعد از مجمع که رکن اولیه به شمار 

می رود، به هیات مدیره می رسیم که توسط همین اعضای مجمع انتخاب 

و معرفی می شوند. درواقع مدیریت ارشد می شود مجمع، مدیریت میانی 

می شود هیات مدیره و مدیر اجرایی هم می شود مدیرعامل و زیرمجموعه 

آن و اگر چنین ســـاختاری را درنظر بگیریم، انتخاب مدیرعامل به صورت 

طبیعـــی از وظایف و اختیارات هیات مدیره به شـــمار رفته که اگر چنین 

ساختاری نباشد و مجمع بخواهد به صورت مستقیم مدیرعامل را انتخاب 

کند، درواقع هیات مدیره را حذف کرده اســـت؛ یعنی از مدیریت ارشد به 

مدیریت اجرایی رسیده است که این موضوع خودش یکی از مصیبت های 

فوتبال ما به شمار می رود. حالا درخصوص وزارت ورزش و انتخاب هایی که 

می کند، اولا من اصرار دارم به جای وزارت ورزش قائم مقام مجمع را به کار 

ببرم، چون اینجا وزارت ورزش به عنوان قائم مقام مجمع ورود کرده است و 

آن هم به این دلیل که مجمعی وجود ندارد و تشکیل نشده و وزارت ورزش 

خودش را قائم مقام می داند. 

نکتـــه عجیب و تاســـف آور در انتخاب مدیرعامـــل، ندیده گرفتن نقش 

هیات مدیره در این انتخاب و آنجایی است که ماجرا را سر و ته کرده اند؛ 

یعنی اول مدیرعامل را انتخاب می کنند و سپس بر سر اعضای هیات مدیره 

معامله کـــرده و به مدیر می گویند چند نفر از اعضـــا را بیاور که بتوانند 

پشتیبانی مالی کنند و سایرین را ما یعنی وزارت معرفی می کنیم تا ازنظر 

مالی باشگاه و تو را حمایت کنند. پس محل ابهام اینجا بحث پشتیبانی 

مالی اســـت و الان دعوا بر سر هزینه است. حالا استانداردسازی که در 

فوتبال دنیا به آن فیرپلی مالی نیز اطلاق می شود، چه می شود؟ 

فیرپلی مالی در حوزه فوتبال این است که شما هزینه ای که می خواهید 

بکنید باید از درآمدتان باشد و در بحث استانداردسازی مجوز حرفه ای باید 

این درآمد در دوجا شـــفاف باشد؛ یکی ورود پول که پول از کجا می آید، 

چون کســـی حق ندارد در فوتبال پولشـــویی کند و پول قاچاق و سیاه را 

به فوتبال آورده و آن را سفید کند. پس برای جلوگیری از این کارها باید 

منبع درآمدی فوتبال کاملا مشخص باشد و دوم اینکه باید منبع هزینه ها 

نیز مشـــخص شود. ابهام الان فوتبال کشـــور همین نکته هاست که به 

نقاط ضعف دست پیدا می کنیم. اغلب آقایان که الان در هیات مدیره دچار 

چالش هستند افرادی هستند که به نیت پرداخت پول آمده اند. افرادی 

مانند موسوی، خلیل زاده یا نامداری که صحبت حضورش در میان است 

همه آمدند گفتند می خواهیم پول بیاوریم، درحالی که نباید پول بیاوری 

مطرح باشـــد، بلکه پول سازی در فوتبال باید ملاک باشد؛ یعنی از توان 

باشـــگاه و برندینگ آن استفاده کرده و درآمد ایجاد کنیم، اما الان دعوا 

بر ســـر این است که آقایان به نیت کمک مالی می آیند، اما می خواهند 

کار فنی و مدیریتی که بلد نیســـتند انجـــام دهند و افتضاح و آبروریزی 

در برنامه تلویزیونی راه می اندازند، پس این اشکال باید برطرف شود. 

البتـــه نمونه و مثل هایی در دنیا داریم؛ یعنی اگر جنابعالی بخواهید د ر 

همه جای دنیا یک داروخانه تاسیس کنید، به شما اجازه سرمایه گذاری 

و تاسیس می دهند، اما اجازه فروش به شما نمی دهند، چون دارو را فقط 

دکتر داروساز حق دارد تشخیص داده و به دست مریض بدهد؛ یعنی در 

همه جای دنیا تخصص محترم اســـت، اما اینجا در حوزه ورزش تخصص 

در زیرشـــاخه پولدار بودن قرار گرفته است و این موضوع اشکال دارد که 

فقط پولدار بودن اجازه مدیریت و اجازه اهلیت به شما نمی دهد، اما الان 

مجوز کار در باشگاه هایی مثل استقلال و پرسپولیس شده است پولدار 

بودن و آقایان هم هرجور بخواهند مدیریت می کنند. 

همین الان و همین آقایان در باشـــگاه استقلال بیش از آنکه پول بدهند، 

در همین باشـــگاه ها هزینه ایجاد کرده اند، چرا سقف هزینه ها اینقدر بالا 

رفته اســـت؟ اگر یکی مدعی است که ۱0 میلیارد پول داده، من می گویم 

۳0 میلیارد تومان هزینه ها را بالا برده است و این ضرر نه تنها به دو باشگاه 

استقلال و پرسپولیس بلکه به کل فوتبال برخورد کرده و یک یأس فلسفی 

و ناامیدی برای قهرمان ملی ما در ۵0 رشـــته دیگر به وجود آورده اســـت؛ 

یعنی فلان ورزشـــکار زبده ما که مدال آور بین المللی محسوب شده و در 

المپیک مدال می آورد، یکدفعه می بیند یک آقایی در فوتبال ادعای چند 

میلیاردی می کند، اما ورزشـــکار مـــدال آور بین المللی که صد درصد هم 

ورزشکار شایسته تری است ۱0 درصد آن درآمد فوتبالیست را هم نمی تواند 

بگیرد. پس با عملکرد منفی مان در جذب سرمایه دار، هم قیمت و فوتبال را 

به شدت بالا برده ایم و هم با ناامیدی یک اختلاف مالی را در ورزش اشاعه 

داده ایـــم. درواقع می توان گفت اینها همه عواقب و تاثیرات انتخابات بد 

وزارت ورزش است که به این ترتیب عدالت مالی و انصاف در حوزه ورزش 

قهرمانی و حرفه ای را زیر سوال برده و عوارض آن هم برای آینده خواهد بود و 

این طور می شود که الان بیشتر از 70 درصد پدر و مادران ما که علاقه مندند 

بچه هایشان ورزش کنند، به اجبار می خواهند آنها را فوتبالیست کنند با این 

نیت که از منبع لایزال فوتبال بتوانند ثروتمند شوند که به این ترتیب فلسفه 

ورزش کردن و ورزش قهرمانی و همگانی کمرنگ می شود. 

من متاسفم بگویم آقایان در برنامه تلویزیونی دوشنبه شب هم شخصیت 

و هم سابقه باشگاه را زیر سوال بردند. ما قرار نیست برخلاف عرف اخلاق 

عمل کنیم و من تعجب می کنم که تا الان چطور کمیته اخلاق آقایان را 

احضار نکرده است. من توقع داشتم کمیته اخلاق بلافاصله عکس العمل 

نشـــان دهد. مگر می شود در مرکزی مثل صداوسیما که ما اسمش را به 

قول حضرت امام گذاشته ایم دانشگاه، دو نفر بروند و این همه بدآموزی 

بـــه این همه جوان یاد بدهند؟ آیا این کارها اخلاقی بود که ویس یکنفر 

پخش بشود یا یک نفر متهم به دروغگویی و یک نفر دیگر متهم به رباخواری 

شـــود؟ چطور اینها در گذشته با هم مســـئولیت مشترک داشتند؟ مگر 

هیات مدیره که ســـعادتمند مدیرعاملش بود همین آقایان نبودند یا مگر 

هیات مدیره را برای نمایش گذاشـــتند یا فقط باید شعار بدهند؟ اگر در 

زمانی که آقایان هیات مدیره بودند و مدیرعامل تخلف کرد، آن زمان باید 

این اتفاقات بازگو شـــود و اگر هم تخلفی باشد آن تخلف مشترک است 

و همه باید پاســـخگو باشند، نه اینکه وقتی خلاف شد، کی بود کی بود 

من نبودم راه بیندازند.

مدیرعامل استقلال را چه کسی انتخاب خواهد کرد؟

توپ در زمین باشگاه، انتخاب با وزیر!
انتخاب های بد وزارت ورزش برای سرخابی ها و عواقب آن

تخصص، زیرمجموعه پولدار بودن!

کاظماولیایی
مدیرعامل پیشین استقلال


